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استاندار هرمزگان خبرداد:  

مهدی دوستی در خصوص سفرش به غرب هرمزگان 
و بررســی میدانی وضعیت محورهای مواصلاتی، 
افزود: افتخار داشتیم در خدمت مردم بندرلنگه بودیم، 
ســه پروژه کلنگ زنی شد که می تواند کمک شایانی 

به بهبود وضعیت مسیرهای مواصلاتی داشته باشد.
وی بیان کرد: اولین پروژه مربوط به بهســازی محور 
بندرلنگه به پارسیان بود که جزو محورهای پر حادثه 
بــا تلفات بالا بود که برای اصــلاح این محور منابع 
خوبی دیده شده که بخشی از آن از محل مولدسازی 
تامین خواهد شد و امیدواریم امسال برای این محور 
اقدامــات خوبی به ویژه در حوزه اصلاح نقاط حادثه 

خیز و بهسازی مسیر انجام شود.
اســتاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: در سفر به غرب 
هرمزگان ۲۰ کیلومتر از مســیر کلنگ زنی شــد که 
عملیات اجرایی آن ظرف ۲۰ روز آینده آغاز می شود.

وی تصریح کرد: دیگر پروژه مهم امروز گازرسانی به 
یک شهر و ۴۶ روستا بود که اعتبار قابل توجهی برای 
تکمیــل این طرح تخصیص یافته و ۳۸۰۰ خانوار از 

منافع این طرح بهره مند خواهند شد.
دوســتی بیان کرد: دیگر پروژه، آغاز عملیات اجرایی 
احداث مسیر ۲۷.۵ کیلومتری دژگان به لمزان بود که 
امیدواریم این محور مهم نیز با اعتبار تخصیص یافته به 
زودی به بهره برداری برسد، مجموع پروژه های امروز 
۶۳۰ میلیارد تومان بود که گام مهمی برای این منطقه و 

تأمین امنیت راه ها خواهد بود. 
وی بــا تقدیــر از تلاش های نماینده غرب اســتان 
در پیگیــری و تأمین اعتبار برای اصلاح مســیرهای 
مواصلاتی غرب اســتان هرمزگان، تاکید کرد: ما در 
مجموع بــرای اصلاح محورهای اصلی اســتان در 
حــدود ۲۳ هزار میلیارد تومان بودجه نیاز اســت که 
امیدواریم تا پایان دولت ۵۰ درصد این راه ها با تامین 
اعتبار از منابع مولد سازی، سفر ریاست جمهوری و 

منابع استانی اصلاح شوند.

اصلاح ۵۰ درصد محورهای مواصلاتی اصلی 
هرمزگان تا پایان دولت سیزدهم

        اقتصاد کیش -     استاندار هرمزگان 
گفت: در مجموع برای اصلاح محورهای 
اصلی اســتان در حدود ۲۳ هزار میلیارد 
تومان بودجه نیاز اســت که امیدواریم تا 
پایــان دولت ۵۰ درصد این راه ها با تامین 
اعتبار از منابع مولد ســازی، سفر ریاست 

جمهوری و منابع استانی اصلاح شوند.

طرح های غیر فعال و راکد طرح های 
پرورش میگو فسخ قرارداد می شوند

اقتصاد کیش-    مدیرکل شــیلات هرمزگان از برگزاری جلســه بررســی مسائل و 
مشــکلات و آخرین وضعیت طرح های پرورش میگوی در حال احداث هرمزگان 

خبرداد. 
مسعود بارانی ضمن تشکر از حضور سرمایه گذاران در جلسه و تعامل موجود در توسعه 
پرورش میگو استان هرمزگان، گفت: حدود ۱۵ هزار هکتار از اراضی پرورش میگو 
در استان در حال احداث است که حدود ۶۵۰۰ هکتار آن تا پایان سال به بهره برداری 

خواهد رسید.
وی با تاکید بر برگزاری این جلسات به صورت ماهیانه، مستمر و با حضور همه اعضا، 
تصریح کرد: پیگیری تصمیمات، ظرفیت ها و پروژه های معطل مانده شیلات استان 

به صورت مستمر تا به ثمر نشستن آن ها، در دستور کار شیلات هرمزگان قرار دارد.
بارانی بیان کرد: همچنین مقرر گردید هیئت نظارت امور اراضی سازمان جهاد کشاورزی 
اســتان از کلیه طرح های پرورش میگوی در حال احداث بازدید و پیشرفت کارها به 
صورت مستمر رصد و طرح های غیر فعال و راکد طبق قوانین و مقررات فسخ قراداد 

و خلع ید شوند.
مدیرکل شیلات هرمزگان آبزی پروری و به ویژه پرورش میگو را ظرفیتی مهم برای 
استان هرمزگان در مسیر رونق اقتصادی، توسعه و اشتغال پایدار خواند و عنوان کرد: 
امیدواریم با پیگیری، تعامل و حمایت سازمان شیلات ایران و استانداری هرمزگان و 

همت شیلات استان شاهد تحقق برنامه های توسعه شیلات استان باشیم.

مدیرکل شیلات هرمزگان:

میناب بیش از ۶ هزار هکتار زمین 
مستعد پرورش میگو دارد

اقتصاد کیش-  مدیرکل شیلات هرمزگان، میناب را به عنوان یکی از شهرستان های 
مهم اشیلاتی ستان یاد کرد و گفت: این شهرستان بیش از ۶ هزار هکتار زمین مستعد 

پرورش میگو دارد.
مسعود بارانی  در بازدید از مزرعه های پرورش میگو در شهرستان میناب در راستای 
پایش و بررســی دستورالعمل های بهداشتی و فنی در مزارع پرورش میگو افزود: در 
صورت بهره برداری، تولید میگوی پرورشی شهرستان میناب به بیش از ۲۰ هزار تن 
خواهد رسید. وی بیان کرد: در استان هرمزگان ۱۱ هزار هکتار اراضی پرورش میگو 

آماده بهره برداری و ۱۵ هزار هکتار اراضی پروش میگو در حال ساخت است .
مدیرکل شیلات هرمزگان، همچنین از تاکید بر توصیه های لازم برای جلوگیری از بروز 
بیماری ها در این بازدید خبر داد و اظهار کرد: فصل تولید سالجاری از ابتدای اسفندماه 

با ذخیره سازی بچه میگو۱۴۰۱ آغاز و تا پایان مردادماه امسال ادامه دارد..
وی همچنین از همراهی و تعامل ســازمان جهاد کشــاورزی هرمزگان و دامپزشکی 
استان در مسیر توسعه های شیلاتی به ویژه تکثیر و پرورش میگو قدردانی کرد و افزود: 
خوشبختانه سازمان شیلات ایران، استانداری هرمزگان و دیگر دستگاه ها و ارگان ها 
تعامل خوبی برای توسعه فعالیت های شیلاتی و حمایت از فعالیت های شیلاتی دارند.

موزه مردم شناسی در "کوهیج" بستک 
راه اندازی می شود

اقتصاد کیش-    رئیس میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان بستک از 
ایجاد موزه مردم شناسی شهر کوهیج به همت شهرداری این شهر خبر داد. 

سید ابراهیم کوخردی گفت: با درایت و حمایت شهردار کوهیج یکی از منازل قدیمی 
مرکز شهر  برای راه اندازی موزه مردم شناسی مرمت و استفاده می شود.

رئیس میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان بستک خاطرنشان کرد: 
با ایجاد و راه اندازی موزه کوهیج پس از شهرهای جناح و کوخرد، این سومین موزه 

شهرستان بستک خواهد شد. 
وی ادامه داد: ساختمانی که در آن موزه مردم شناسی کوهیج راه اندازی خواهد شد متعلق 
به یکی از متشخصین کوهیج است که در مرکز شهر قرار داشته و دارای معماری خاص 

و منحصربه فردی است.

هرمزگان می تواند به قطب نخست 
تولید فولاد در کشور تبدیل شود

اقتصاد کیش-       مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان گفت: طرح های توسعه ای متعددی 
در فولاد هرمزگان آغاز شده اند و این پروژه ها نیز بعضا پیشرفت قابل ملاحظه ای دارند. 
به همین دلیل پس از راه اندازی طرح ها طی دو تا ســه ســال، آینده بسیار درخشانی را 

خواهیم داشت. 
عطاالله معروفخانی در حاشیه این بازدید با اشاره به موقعیت استراتژیک فولاد هرمزگان 
گفت: امروزه اغلب صنایع فولادی در دنیا در کنار آب های آزاد قرار گرفته اند تا بتوانند 
از مزیت دسترسی به بازارهای تامین و مصرف و همچنین استفاده از آب دریا، تولید 
و صادرات را انجام دهند. به همین دلیل منطقه ویژه خلیج فارس در استان هرمزگان 
شکل گرفت و صنایع فولادی در این منطقه مستقر شدند تا از مزیت های موجود بهره 
ببرند. ضمن اینکه در برنامه های بالادستی کشور مقرر شده در این استان ۱۰ میلیون تن 

فولاد تولید شود که این هدف با اجرای طرح های توسعه ای در دسترس خواهد بود.
وی به وضعیت پیشرفت پروژه ستاره سیمین هرمز اشاره و خاطرنشاان کرد: پیش بینی 
شده بود که پروژه در حال حاضر پیشرفت ۳.۷ درصدی داشته باشد که خوشبختانه 
پیشرفت پروژه بیش از ۵ درصدی است. این مهم با همکاری و هماهنگی اعضای هیئت 
مدیره شرکت فولاد هرمزگان حاصل شده است که توانستیم بخشی از مسائل ارزی 
 MME ناشی از خریدهای خارجی را حل کنیم. همچنین شرکت های فولاد تکنیک و
به عنوان همکاران این پروژه به پیشرفت این پروژه کمک کرده اند. می توان گفت که در 
پروژه احیا مستقیم ستاره سیمین که باظرفیت ۱ میلیون و ۷۲۰ هرارتن تولید آهن اسفنجی 
در حال انجام هست ، نخستین تجربه بومی سازی اجرای پروژه احیا مستقیم در کشور 
تجربه می شود. امیدوار هستیم با توجه به سرعت اجرای پروژه، بتوانیم رکورد جدیدی 

را برای مدت زمان اجرای این پروژه ثبت کنیم و زودتر از برنامه به بهره برداری برسد.
مدیرعامل فولاد هرمزگان با تاکید بر لزوم پیگیری پروژه های توسعه ای فولاد هرمزگان 
تصریح کرد :طرح های توسعه ای متعددی در فولاد هرمزگان آغاز شده اند و این پروژه ها 
نیز بعضا پیشرفت قابل ملاحظه ای دارند. ازجمله این طرح ها می توان به پروژه ۱ میلیون 
۷۲۰ هزارتنی احیا مستقیم فولاد هرمزگان اشاره کرد که در این پروژه نیز از برنامه جلو 
هستیم. با همراهی هیئت مدیره و تلاش معاونان و مدیران فولاد هرمزگان اجرای پروژه 
با سرعتی بیش از پیش بینی ها جلو می رود و در کنار آن، پروژه های دیگری همچون 
احداث گازهای صنعتی و سیلوهای ذخیره سازی آهن اسفنجی را نیز در دستور کار 

داریم که این پروژه ها نیز پیشرفت چشمگیری دارند.
یکی از پروژه های مهمی که در دستور کار داریم، طرح احداث نورد گرم است و به زودی 
فعالیت های مطالعاتی مرتبط با آن آغاز خواهد شد. پروژه مهم دیگر، افزایش ظرفیت 
فولادسازی از ۱.۵ میلیون تن تولید تختال به ۳.۲ میلیون تن است . امیدوار هستیم با 
همدلی و هماهنگی که در فولاد هرمزگان وجود دارد، در این حوزه نیز سرعت پروژه 
افزایش یابد و شاهد افزایش ظرفیت فولادسازی در کمترین زمان باشیم. البته یقین داریم 
با توجه به شرایط فولاد هرمزگان، می توانیم در همه طرح های توسعه ای از برنامه جلوتر 

باشیم و زمان افتتاح سریع تر انجام شود.
معروفخانی در خصوص چالش ها و مشــکلات اجرای طرح های توسعه ای فولاد 
هرمزگان گفت: بیشترین چالش اجرای طرح های توسعه ای مرتبط با تحریم ها است. 
کشور ما سال ها است که تحت تحریم های ظالمانه آمریکا قرار داردکه چالش هایی برای 
تهیــه برخی از تجهیزات و قطعات و پرداخت ارزی برخی اقلام دیگر به وجود آمده 
است. با این وجود، با تدابیر اندیشیده شد و برنامه ریزی های صورت گرفته هم از سوی 
فولاد هرمزگان و هم از سوی هلدینگ مبارکه، امیدوار هستیم چالش ما در این حوزه 
کمتر شود و بتوانیم اقلام خارجی مورد نیاز خود را تامین کنیم و طرح های توسعه ای 

سرعت بیشتری یابند.
مدیرعامل فولاد هرمزگان چشم انداز فولاد هرمزگان را بسیار روشن توصیف کرد و 
ادامه داد: با نگاهی به صنعت فولاد به ویژه چین به عنوان بزرگ ترین تولیدکننده فولاد 
در دنیا، به سادگی درخواهیم یافت که اغلب صنایع فولادی به کنار آب های آزاد منتقل 
شده اند. بنابراین توسعه صنعت فولاد در دنیا کنار آب های آزاد رقم خورده است و کشور 
ما نیز برای طرح های توسعه ای فولاد باید همین رویکرد را درپیش گیرد. با توجه به 
قرار گرفتن فولاد هرمزگان در کنار آب های آزاد و استفاده از مزیت های آن، این شرکت 
خواهد توانســت آینده خوبی را برای خود و کشور رقم بزند. ضمن اینکه طرح های 
توسعه ای هلدینگ مبارکه نیز در فولاد هرمزگان اجرا خواهد شد. به همین دلیل پس از 

راه اندازی طرح ها طی دو تا سه سال ، آینده بسیار درخشانی را خواهیم داشت. 

مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان:

ساختمان گمرک های قدیمی 
هرمزگان مرمت می شوند

اقتصاد کیش-  مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان گفت: 
با همکاری گمرکات استان، ساختمان گمرک های قدیمی هرمزگان مرمت می شوند. 

محمد محسنی افزود: در نشستی که با ناظر گمرکات استان هرمزگان داشتیم بر همکاری 
متقابل در راستای صیانت و مرمرت از ساختمان گمرکات تاریخی استان تأکید شد.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان بیان کرد: تعدادی از اماکن 
تاریخی استان، ساختمان گمرک های قدیمی است که نیاز به مرمت و صیانت دارند 
که مقرر شد با مشارکت این اداره کل و گمرکات هرمزگان این آثار تاریخی صیانت و 

حفاظت شوند.
وی با اشــاره به اینکه با مطالعات و بررســی کارشناســی میراث فرهنگی هرمزگان 
گمرک های قدیمی مرمت می شوند، ادامه داد: هزینه تعمیر و مرمت گمرک های تاریخی 

که در مالکیت گمرکات است، با مشارکت گمرکات انجام می شود.
محسنی در پایان تصریح کرد: با این اتفاق هم جایگاه تاریخی گمرکات و نقش آن ها 
در توسعه استان، جنوب کشور و حوزه خلیج فارس مشخص می شود و هم این بناها 

به نوعی صیانت شده و از تخریب آن ها جلوگیری خواهد شد.

مدیرکل میراث فرهنگی هرمزگان:

ادامه ذخیره سازی بچه میگو
 در هرمزگان تا پایان مردادماه

اقتصاد کیش-    ا مدیر کل شیلات هرمزگان گفت: در استان هرمزگان ۱۱ هزار هکتار 
اراضی پرورش میگو آماده  بهره برداری و ۱۵ هزار هکتار اراضی پروش میگو در حال 

ساخت است. 
مدیر کل شیلات هرمزگان در حاشیه بازدید از مزارع پرورش میگو در شهرستان میناب 
با اشاره به اینکه رعایت دستورالعمل های بهداشتی و فنی تکثیر و پرورش میگو بی 
شــک به نفع مزرعه داران است، بر رعایت آن ها و ارتقای مدیریتی در مزارع پرورش 

میگو تاکیدکرد.
مسعود بارانی همچنین از تاکید بر توصیه های لازم برای جلوگیری از بروز بیماری ها در 
این بازدید خبر داد و گفت: فصل تولید سال جاری از ابتدای اسفندماه  با ذخیره سازی 

بچه میگو ۱۴۰۱ آغاز و تا پایان مردادماه سال جاری ادامه خواهد داشت.
وی بیان کرد: در استان هرمزگان ۱۱ هزار هکتار اراضی پرورش میگو آماده  بهره برداری 

و ۱۵ هزار هکتار اراضی پروش میگو در حال ساخت است.
وی از میناب به عنوان یکی از شهرستان های مهم استان هرمزگان یاد کرد و افزود: این 
شهرســتان بیش از ۶ هزار هکتار زمین مستعد دارد که در صورت بهره برداری، تولید 

میگوی پرورشی شهرستان میناب به بیش از ۲۰ هزار تن خواهد رسید.
مدیر کل شیلات هرمزگان همچنین از همراهی و تعامل سازمان جهاد کشاورزی استان 
و دامپزشــکی هرمزگان در مسیر توسعه های شیلاتی به ویژه تکثیر و پرورش میگو 
تقدیر و تشکر کرد و گفت: خوشبختانه سازمان شیلات ایران، استانداری هرمزگان و 
دیگر دستگاه ها و ارگان ها تعامل خوبی برای توسعه فعالیت های شیلاتی و حمایت از 

فعالیت های شیلاتی دارند.

مدیر کل شیلات هرمزگان خبرداد:

بهره برداری از ۱۰ سالن ورزشی در شهرستان های 
هرمزگان

اقتصاد کیــش-    مدیرکل ورزش و جوانان اســتان 
هرمزگان گفت: تا پایان ســال جاری حداقل ۱۰ سالن 
ورزشی در تمامی شهرستان های هرمزگان به بهره برداری 

می رسد. 
مظفر مهری خادمی نسب افزود: بسیاری از دهستان ها و 
روستاهای هرمزگان سال هاست که از نبود سالن ورزشی 
گله مند بوده و تقاضا برای ایجاد زیرساخت ورزشی را به 

عنوان یک ضرورت خواستار بودند.
وی با بیــان اینکه با تصمیمات اخذ شــده در وزارت 
ورزش و جوانــان و حمایت های اســتاندار هرمزگان، 
تمرکز خود را بر پروژه های با پیشرفت بالای ۶۰ درصد 
گذاشــته ایم، اظهار کرد: تا پایان سال جاری حداقل ۱۰ 
سالن ورزشی در تمامی شهرستان ها با این مشخصه در 

هرمزگان به بهره برداری می رسد. خادمی نسب با اشاره 
به اینکه برخی از سالن های ورزشی نیز مجری ساختش 
اداره راه و شهرسازی است و اداره کل ورزش و جوانان 
بهره بردار است، عنوان کرد: جلسه خوبی با اداره کل راه و 
شهرسازی نیز برگزار کردیم و نتیجه آن تکمیل شدن هر 
چه سریع تر پروژه های نیمه تمام و تحویل گرفتن شش 
سالن ورزشی جدید برای بهره برداری تا پایان سال است.
وی با بیان اینکه با حمایت ها و پیگیری نمایندگان مردم 
هرمزگان در مجلــس نیز در جهت تکمیل چمن های 
مصنوعی نیز گام برداشــته ایم، تصریح کرد: بالغ بر ۱۱۴ 
چمن مصنوعی روستایی و هشت زمین چمن مصنوعی 
بزرگ نیز امســال در اســتان هرمزگان به بهره برداری 

می رسد

مدیرکل ورزش و جوانان استان هرمزگان خبرداد:


